
 

 

Председник Спортског савеза општине Алексинац 

Немања Петровић 

Адреса: Душана Тривунца бр.54, Алексинац 18220 

Моб. +381 69 4844 094 

ssoaleksinac@gmail.com 

https://sportskisavezaleksinac.org.rs/ 

На основу одлуке Управног Oдбора Спортског савеза општине Алексинац, а сходно 

Члану29. Статута Спортског савеза општине Алексинац одржана је редовна седница 

Скупштине Спортског савеза општине Алексинац 19.03.2025. од 18:00 часова. 

 

З А П И С Н И К 

Са редовне скупштине Спортског савеза општине Алексинац, одржане 19.03.2025. 

године, са почетком од 18часова у сали СО Алексинац. 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

 
1. Конституисање Скупштине избором: 
    - Радног председништва. 
    - Верификационе комисије. 
    - Записничара. 

2. Извештај верификационе Комисије. 

3. Усвајање записника са предходне Скупштине Спортског савеза општине Алексинац. 

4. Извештај о раду Спортског савеза општине Алексинац за 2024 годину. 

5. Извештај Надзорног одбора за 2024 годину. 

6. Усвајање програма рада Спортског савеза општине Алексинац за 2025 годину. 
 
7. Измена и допуна Статута Спортског савеза општине Алексинац. 

8. Разно. 

 

Након прочитаног дневног реда од стране председника скупштине ССОА Немање 
Петровића, стављен је на гласање и једногласном одлуком чланова изгласан. 

 

Д И С К У С И Ј А 

 

Ад.1 

ОДЛУКА: 

mailto:ssoaleksinac@gmail.com
https://sportskisavezaleksinac.org.rs/


Радно председништво: Немања Петровић, Милан Милојевић и Марко Терзић 

Верификациона комисија: Марко Хабе, Стеван Крстић и Ненад Крстић 

Записничар: Бојана Станковић 

 

 

 

Ад.2 

Верификациона комисија је констатовала да седници присуствује 48 делегата клубова 
регистрованих у ССО Алексинац од укупно 74 и тиме је констатовано да скупштина 
може пуноправно да одлучује и доноси одлуке. 

После костатовања верификационе комисије, седници су приступили представници 
клубова који су такође предали оверена пуномоћја: Ф.К. “Рутевац”, Атлетски клуб 
“Напредак” Алексинац и Параглајдинг клуб “Јастребац” Алексинац, са којима је било 
присутно укупно 51 делегат. 

 

Ад.3 

 

ОДЛУКА: 

Једногласно је усвојен извештај са предходне седнице скупштине Спортског савеза 
општине Алексинац. 

 

Ад.4 

 

ОДЛУКА: 

После прочитаног извештаја о раду Спортског савеза Општине Алексинац за 2024. год. 
од стране Председника Спортског савеза општине Алексинац Немање Петровића и 
видео приказа у виду слика, и снимака стављен је на гласање и једногласном одликом 
представника клубова је усвојен извештај о раду Спортског савеза за 2024. год. 

 

Ад.5 

 

ОДЛУКА: 

Једногласном одлуком присутних представника клубова усвојен је извештај  

Надзорног одбора за 2024. год. 

 

Ад.6 



 

ОДЛУКА: 

Председавајући је прочитао Програм рада Спортског савеза општине Алексинац за 
2025.годину ,који је стављен на гласање и једногласном одликом представника 
клубова усвојен. 

 

 

 

Ад.7 

 

ДИСКУСИЈА: 

На предлог председавајућег о изменама и допунама статута Спортског Савеза 
Општине Алексинац и увођење чланарине за клубове дискутовали су: 
Марко Хабе КК“Јастребац“: ”Уколико је председник консултовао са адвокатом и 
уколико то процентуално са одређеним буџетом, онда треба прихватити.”   
Марко Терзић „Савез за школски спорт Алексинац“: „Дајем предлог да чланирина буде 
иста, с тим да клубови са већим  буџетом плаћају 1.000 дин ,а они са нижим 
буџетима 500 дин.“ 

Дејан Павловић ЖРК“Алексинац“: „Најправедније је да чланарина буде процентуално 
буђету клуба добијених од стране општине за суфинансирање клубова. 
Председавајући је напоменуо да ће уз консултацијом са адвокатом и Управни одбором 
донети одлуку о висини чланарине, а да ће прикупљена средства бити употребљена за 
куповину спортских реквизита за клубове. 

ОДЛУКА: 

Једногласном одлуком је усвојена измена и допуна статута Спортског савеза општине 
Алексинац. Измена и допуна статута биће јавно објављена. 

 

                                                                   Ад.8 

ДИСКУСИЈА: 

Сузана Турк је похвалиа рад Спортског савеза Алексинац и председника, као и рад 
Спортско-рекреативног центра и директора Ненада Крстића и рад Канцеларије за 
младе Душана Пешића са образложењем да захваљујући њима мушки рукометни клуб 
“Алексинац” и даље постоји и да креће са такмичењима. 

Даљих дискусија није било, па се председавајући захвалио свим присутним 
представницима клубова и позвао на даљи рад и сарадњу. 

Клубови су обавештени да је усвојен План и програм суфинансирања клубова са 
Општином, тако да у наредном периоду следи потписивање уговора у канцеларији 
Спортског савеза Општине Алексинац. 

Седница је завршила свој рад у 19:10часова.                                                              

Председавајући Скупштине ССО Алексинац 
Немања Петровић               


